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U skladu sa Clanom 187 Poslovnika SkupSline Cme Gore obavjeStavamo Vas da ce na Ceivnoj - 
posebnoj sjednici Prvog redovnog xasijedanja u 2024. godini. posvecenoj Premijerskom satu i 
poslaniCkim pitanjima na odredenu lemu. pitanje prcdsjedniku Vlade. gospodinu Milojku Spajicu 
u ime Kluba poslanika Albanski forum - Forumi Shqipiarposiaviti oviasceni predsta\ iiik. ' 
Anan Gobi.

S poSlovanjem.

Nikolla C^imj
Sef Kluba poslanika Albanski forum - Forumi Shqiptar



SKUPSliNA CRNE GORE 
Predsjedmku Andriji Mandicu

U skladu sa clanom 187a Poslovnika SkupStine Cme Gore, predsjedniku Vlade Crne Gore, 
gospodinu Milojku Spajicu. postavljam sljedece

POSLANICKO PITANJE:

Uvazcni gospodine Spajicu,

Jeli zavrSena izrada projektne dokumentadje za rekonstrukciju regionalnog puta Ostros- 
yiadimir i ako jeste kad moiemo ocekivalipoietak radtiva?

Obra7.1o^enje cu dali na sjednici Skupstine.

S poStovanjem.

Artan
Poslanik
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Broj: 01-076/24-1802/-2, 
Podgorica, 07.05.2024. godine

Klub poslanika: Albanski forum - Forumi Shqiptar 
Posianik, g-din Artan Gobi

POSLANICKO PITANJE

Je li zavrsena izrada projektne dokumentacije za rekonstrukcije 

regionalnog puta Ostros - Vladimir i ako jeste kad mozemo ocekivati 
pocetak radova?

ODGOVOR

Uvazeni poslanice,

Hvala Vam sto ste postavili ovo pitanje i neposredno njime ukazali na 
jedno od vaznijih pitanja u nasoj zemlji - nedostatnost saobracajne 
infrastrukture. Nazalost, sa ovim problemima susrijecemo se gotovo u 

svim djelovima Crne Gore.

Stoga je jedan od prioriteta 44. Vlade izgradnja saobracajne 
infrastukture, u prvom redu autoputa i brzih cesti - ali i poboljsanja 
mreze regionalnih puteva u cilju unaprjedenja kvaliteta zivota gradana 
i dinamiziranja ekonomskog rasta.

Kada je u pitanju put Vladimir - Ostros u potpunosti razumijem koliko 
neadekvatna saobracajna komunikacija opterecuje stanovnistvo koje 

gravitira u ovom podrucju.

Prema informacijama kojima raspolazem, projektna dokumentacija za 
rekonstrukciju regionalnog puta Ostros - Vladimir je u toku, tacnije cca 
80% tehnicke dokumentacije obradeno i zavrseno. Glavnim projektom



je predvidena rekonstrukcija puta u duzini od cca 17km, poboljsanjem 
horizontalnih i vertikalnih elemenata puta, te prosirenje istog sa 
trenutnih cca 5m na ukupnu sirinu 6m, odnosno dvije saobracajne 

trake po 3m, kao i sanacija klizista i postojeceg mosta.

Nakon zavrsetka projektne dokumentacije i pozitivne revizije iste, steci 
ce se uslovi da Uprava za saobracaj planira obezbjedivanje finansijskih 
sredstava i da ovaj projekat planira Planom javnih nabavki za narednu 
godinu, odnosno raspise otvoreni postupak javne nabavke za izbor 
najpovoljnijeg ponudaca za izvodenje radova na predmetnoj 

saobracajnici.

U uvjerenju da ce Uprava zavrsiti svoj dio posla kako su me ovim 
povodom 1 informisali, pozivam Vas da u neposrednoj komunikaciji 
zajedno ispratimo sve aktivnosti i doprinesemo stvaranju uslova za 
pocetak realizacije ovog projekta naredne godine, na dobro svih 

gradana ovog kraja.

S postovanjem.

PREDSJEDNIK
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